CSU The California State University

## gotocsu.com

## HOWE COLLEGE 如何升入大學



# (1) 年級(1) 年級(1) 年級(1) 年級(1) 年級(1) 日本(1) 日

- 選修英語和代數 I, 或另一門高等數學課程, 並要爭取好成績。
- 學習一門英語以外的語言。
- 在 californiacolleges.edu 上開始進行您的學習規劃。





- 選修 "a-g" 課程,以達到 CSU 的 入學要求: 大學預科英語、代數 I 或幾何學,及一門外語。
- 爭取所有課程取得 A 和 B 的成績; 重視作業,同時培養良好的學習 技巧。
- 在 california colleges.edu 上開始 進行或更新您的學業規劃。



- 選修幾何學或代數Ⅱ。
- 選修大學預科英語。
- 参加 PSAT 考試, 幫助您為 SAT 或 ACT 考試做好準備,並為進入 大學進行相關準備。
- 選修 "a-g" 課程:歷史、英語、數學、實驗室科學、一門外語以及視覺和表演藝術。
- 在 californiacolleges.edu 上更新 您的高中課程規劃。

### 縮略詞

ACT...... (American College Testing - 美國大學測驗)

AP...... (Advanced Placement - 大學先修課程)

CAASPP. (California Assessment of Student Performance and Progress - 加州學生成績與

進步測試)

CSU ...... (California State University - 加州州立大學)

EAP...... (Early Assessment Program - 提前評估計劃)

PSAT ..... (Preliminary Scholastic Assessment Test - 學業能力評估初步測試)

SAT.....(Scholastic Assessment Test - 學業能力評估

測試)



- 選修大學預科英語和高等數學: 英語(寫作和分析閱讀) 以及代數 Ⅱ 或高等數學。
- 在 californiacolleges.edu 上更新 您的高中課程規劃。
- 盡力考好明智均衡加總測驗 (Smarter Balanced Summative Assessment)。 您的 CAASPP EAP 考試成績可以 幫助您決定是否在就讀CSU之前 為大學程度課程做好準備。大學 程度課程的學分可以計入大學學 位的要求。請瀏覽

csusuccess.org/caaspp °

- 報名參加春季 AP 考試。如果您的考試成績良好,可以獲得大學學分。
- 若在 10 年級未參加 PSAT 考試, **請報名參加**。
- 在春季參加 SAT 或 ACT 考試, 做為一種決定您是否為大學程度 課程做好準備的額外方式。許多 CSU 分校要求您在12年級當年的 十月份參加 SAT/ACT 考試。



SCHOLARSHARE

CALIFORNIA'S 529 COLLEGE SAVINGS PLAN

了解您的家庭該如何為子女上大學進行儲蓄。 scholarshare.com

### **課程** 9-12 年級

要申請加州州立大學需要選修下列 大學預科模式課程 (簡稱 "a-g" 課程):

a 歷史和社會科學

2年(1年美國歷史和1年社會科學)

- b 英語 4 年必修
- c 數學 3 年 (建議 4 年)
- d 實驗室科學 2 年, 含實驗課程
- e 英語以外的其他語言 (外語),同一種語言學習 2 年
- f 視覺和表演藝術 1 年
- q 大學預科選修課程

任意一門大學預科課程學習1年

諮詢學校輔導員,了解詳細的課程表,或者訪問 gotocsu.com。



**年級** 高三學生

- 完成所有最後"a-g"課程的要求,包括大學預科英語和高等數學。 同時建議選修三角或分析幾何/微積分。
- 如果您的 CAASPP EAP 考試成績表明您 "符合標準" ,則您是有條件性的符合大學程度的英語(或)數學水準。您需要選修一門核准的 12 年級英語及(或)數學,並在兩個學期都獲得 "C" 或更好成績。
- 如果您的 CAASPP EAP 考試成績表明您"接近標準"或"不符合標準", 則您尚未達到大學程度的英語(或)數學水準。 請登錄 csusuccess.org 查詢 EAP的更多資訊,包括如何改善您的英語及(或)數學技能。
- 如果您打算從加州社區學院轉學, 請登錄 calstate.edu/transfer。

九月上旬: 如果您尚未參加 SAT 或 ACT 考試,請報名參加十月份的 SAT

或 ACT 考試。

**10月1日-** 提早申請 CSU — 截止日期是 11月 30日!

**11月30日**: 開始申請獎學金。

**10月1日** 申請助學金從10月1日開始。 **3月2日**: 優先截止日期是3月2日。

如果您選修 AP 課程,請報名參加 AP 考試。

如果您的考試成績是3或以上,可以獲得大學學分。



SAN DIEGO

### 如何 **支付大學學費**

- 透過以下網站查看您是否有資格 獲得助學金:fafsa.ed.gov
- 沒有合法移民身分的學生也許有 資格獲得助學金:

dream.csac.ca.gov

 您也可以透過以下網站查看是否 有資格獲取 Cal Grant (加州政府助學金):

mygrantinfo.csac.ca.gov

- 在以下網站中尋找更多獎學金的 機會:scholarships.com
- 透過以下網站了解如何為上大學 進行儲蓄:scholarshare.com



# gotocsu.com



## **GRADES**

- Take English and Algebra I or another rigorous math course and aim for good grades.
- · Take a language other than English.
- Begin your Academic Planner on californiacolleges.edu.



### TH Freshmen **GRADE**

- Take "a-g" courses to meet the CSU's admission requirements: college prep English, Algebra I or Geometry, and a foreign language.
- · Aim for As and Bs in all your classes; focus on homework and develop good study skills.
- Begin or update your Academic Planner on californiacolleges.edu.



- · Take Geometry or Algebra II.
- Take college prep English.
- Take the PSAT exam to help you prepare for the SAT or ACT and to keep you on track for college.
- Take courses from the "a-q" course list: history, English, math, laboratory science, a foreign language, and visual and performing arts.
- · Update your Academic Planner on californiacolleges.edu.

### Abbreviations

ACT	American College Testing
AP	Advanced Placement
CAASPP	California Assessment of Student Performance and Progress
csu	California State University
EAP	Early Assessment Program
PSAT	Preliminary Scholastic Assessment Test
SAT	Scholastic Assessment Test



Learn how your family can save for college. scholarshare com



- Take college prep English and advanced math: English (writing and critical reading) and Algebra II or advanced math.
- Update your Academic Planner on californiacolleges.edu.
- · Do your best on the Smarter **Balanced Summative** Assessment. Your CAASPP EAP results will help determine if you are ready for college-level courses before attending the CSU. In a college-level course you earn credit towards a baccalaureate degree. Visit csusuccess.org/caaspp.
- Register for the AP exams in the spring. You can earn college credit if you score well on the test(s).
- · Register for the PSAT exam if you didn't take it in 10th grade.
- · Take the SAT or ACT in the spring as an additional way to determine if you are ready for college-level courses. Many CSU campuses require you to take the SAT/ACT by October of your senior year.

# 9th-12th Grades

The California State University requires the following college preparatory pattern of classes (referred to as the "a-g" courses) for admission:

- **History and Social Science** 2 years (1 year of U.S. History and 1 year of Social Science)
- English 4 years required b
- Math 3 years (4 years recommended)
- **Laboratory Science** 2 years with a lab class
- Language Other than English 2 years of the same language
- f **Visual and Performing Arts** 1 year
- **College Preparatory Electives** 1 year of any college preparatory subject

See your school counselor for a detailed list of classes or visit gotocsu.com.



### Seniors GRADE

- Complete all final "a-g" course requirements, including college prep English and advanced math. Trigonometry or Analytic Geometry/Calculus are also recommended.
- If your CAASPP EAP result is "Standard Met," you are Conditionally Ready for college-level English and/or math coursework. You are required to take an approved senior year-long English and/or math course and pass with a grade of "C" or better in both semesters.
- If your CAASPP EAP result is "Standard Nearly Met" or "Standard Not Met," you are Not Ready for college-level English and/or math coursework. Visit csusuccess.org for more information on EAP, including how to improve your English and math skills.
- If you are planning to transfer from a California Community College, visit calstate.edu/transfer.

Register for the October SAT or ACT, if you haven't already **Early Sept:** 

taken the exam.

Apply to the CSU early—the deadline is November 30! Oct 1 - Nov 30:

Begin to apply for scholarships.

Apply for financial aid starting October 1.

The priority deadline is March 2.

If you are taking AP classes, register for the AP exams. You can

earn college credit if you score a 3 or more on the exams.



## **PAY FOR COLLEGE**

- · See if you qualify for financial aid: fafsa.ed.gov
- · Students without lawful immigration status may be eligible for financial aid: dream.csac.ca.gov
- You may also be eligible for a Cal Grant: mygrantinfo.csac.ca.gov
- Check out the many scholarship opportunities: scholarships.com
- Learn how to save for college: scholarshare.com